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ZAPISNIK 
13. seje Občinskega sveta z dne 6. aprila 2016 

 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 
Pri prvi in drugi ugotovitvi sklepčnosti je od 29 članov Občinskega sveta na seji prisotnih 27 
oziroma 28 članov. Zaradi napake v glasovalnem sistemu se glasovanje ponovi. Pri ponovni 
ugotovitvi sklepčnosti je prisotnih 28 članov Občinskega sveta.  
 
Sejo sta vodila Marjan ŠAREC, župan in Igor ŽAVBI, podžupan.  
 
Poleg članov Občinskega sveta so se seje udeležili še: 
- Maja SUŠNIK, v.d. direktorice občinske uprave 
- dr. Marija Tadeja JEŽEK, podsekretarka – vodja Oddelka za urejanje prostora 
- Boris RAVBAR, podsekretar – vodja Oddelka za razvoj in investicije 
- Aleš ŠKORJANC, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, gospodarske 

javne službe in finance 
- Marija KOS, podsekretarka – pomočnica vodje oddelka za področje finančnega 

poslovanja 
- mag. Matjaž SRŠA, podsekretar – pomočnik vodje Oddelka za gospodarske dejavnosti, 

gospodarske javne službe in finance 
- Ivanka OGRINEC, višja svetovalka za premoženjsko-pravne in splošne zadeve 
- Lea LOGAR, strokovna sodelavka 
- Tina TRČEK, strokovna sodelavka za upravno-pravne zadeve 
- Mira RESNIK, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti 
- Peter OSOLNIK, višji referent za urejanje prostora 
- Mihaela BRNOT VETERNIK, višja svetovalka za gospodarske dejavnosti in gospodarske 

javne službe 
- Aleksander PERKLIČ, komandir Policijske postaje Kamnik 
- Klemen STRMŠNIK, predstavnik podjetja ZaVita d. o. o. 
- Dušan MARC, predstavnik JP Snaga d. o. o. 
- Alenka ANZELC SUŠNIK in Željko ŠORC, predstavnika podjetja Publicus d. o. o. 
- Primož ZUPAN, tajnik NSi 
- Jasna PALADIN, Gorenjski glas 
- Mateja ŠTRAJHAR, Modre novice 
- Iztok ČEBAŠEK, portal Kamnik.info 
 
 
POTRDITEV ZAPISNIKA 12. SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 3. FEBRUARJA 2016 
====================================================================== 
Zapisnik je objavljen v gradivu št. 13. 
 
Pripombe na zapisnik ni bilo.  
 
 
 



Občinski svet je sprejel naslednji  
sklep: 

 
Občinski svet sprejme zapisnik 12. seje Občinskega sveta z dne 3. februarja 2016. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 28;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
D N E V N I    R E D: 
 
Mag. Matjaž SRŠA je predlagal razširitev dnevnega reda s tč. »Predlog Sklepa o seznanitvi 
nadzornega organa z aneksom št. 3 h gradbeni pogodbi št. 351-0008/2015«, ki se jo uvrsti 
na dnevni red kot zadnjo točko. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
Karla URH je predlagala razširitev dnevnega reda pri točki »Volitve in imenovanja« s 
Sklepom – mnenjem k imenovanju ravnateljice Vrtca Antona Medveda Kamnik in Sklepom – 
mnenjem k imenovanju ravnateljice Osnovne šole Toma Brejca.   
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji dnevni red 13. seje Občinskega sveta: 
 
1. Volitve in imenovanja 
2. Vprašanja in pobude 
3. Seznanitev s stanjem javne varnosti na območju občine Kamnik v letu 2015 
4. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov 

in projektov na področju kulture v Občini Kamnik 
5.  Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov 

in projektov na področju mladinskih programov v Občini Kamnik 
6. Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki Vrtca Antona Medveda 

Kamnik 
7. Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 

komunalnega prispevka na območju občine Kamnik – prva obravnava 
8. Predlog Odloka o koncesiji za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave določenih 

vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov z območja občine Kamnik – druga obravnava 

9. Predlog Sklepa o potrditvi elaborata in predračunske cene storitev gospodarske javne 
službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave 
ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v RCERO Ljubljana za leti 2016 in 2017 

10. Predlog Sklepa o sprejemu Akta o ustanovitvi Sveta RCERO Ljubljana 
11. Predlog Sklepa o potrditvi elaborata in predračunske cene storitev gospodarske javne 

službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v občini Kamnik 
12. Predlog Sklepa o seznanitvi nadzornega organa z aneksom št. 3 h gradbeni pogodbi 

št. 351-0008/2015 
 
 
 



Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 28;  proti: 0. 
 
 
Ad 1) VOLITVE IN IMENOVANJA 
====================================================================== 
Predlog prvega sklepa je objavljen v gradivu št. 13, predlog drugih dveh sklepov pa so člani 
sveta prejeli po e-pošti.  
 
Predlagatelj: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Karla URH, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
 

I. Sklep o imenovanju predstavnikov Občine Kamnik v Svet Javnega sklada 
Republike Slovenije za kulturne dejavnosti – Območne izpostave Kamnik 

 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o imenovanju predstavnikov Občine Kamnik v 
Svet Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti – Območne izpostave 
Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 24;  proti: 0. 
 
 

II. Sklep – mnenje k imenovanju ravnateljice Vrtca Antona Medveda Kamnik 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Brane GOLUBOVIĆ, Anton Tone SMOLNIKAR, Jože KOROŠEC in 
Bogdan POGAČAR. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep – mnenje k imenovanju ravnateljice Vrtca 
Antona Medveda Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 19;  proti: 2. 
 
 

III. Sklep – mnenje k imenovanju ravnateljice Osnovne šole Toma Brejca 
 

Razprave ni bilo.  
 



Občinski svet je sprejel naslednji  
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep – mnenje k imenovanju ravnateljice Osnovne 
šole Toma Brejca. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
Ad 2) VPRAŠANJA IN POBUDE 
====================================================================== 
Na zastavljena vprašanja samostojnega svetnika SLS – Jožeta KOROŠCA je odgovorila 
Ivanka OGRINEC in svetniške skupine NSi – Bogdana POGAČARJA je odgovoril Aleš 
ŠKORJANC. 

 
 

Ad 3) SEZNANITEV S STANJEM JAVNE VARNOSTI NA OBMOČJU OBČINE KAMNIK V 
LETU 2015 

====================================================================== 
Informacija o stanju javne varnosti je objavljena v gradivu št. 13.   
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Aleksander PERKLIČ, komandir Policijske postaje Kamnik.  
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Edis RUJOVIĆ, Jože KOROŠEC in Anton ISKRA. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril Aleksander PERKLIČ. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani s stanjem javne varnosti na območju občine 
Kamnik v letu 2015.  
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 29;  proti: 0. 
 
 
Ad 4) PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O 

SOFINANCIRANJU PROGRAMOV IN PROJEKTOV NA PODROČJU KULTURE V 
OBČINI KAMNIK 

====================================================================== 
Predlog pravilnika je objavljen v gradivu št. 13. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Tina TRČEK, strokovna sodelavka za upravno-pravne 
zadeve.  
 



Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
sofinanciranju programov in projektov na področju kulture v Občini Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
Ad 5) PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O 

SOFINANCIRANJU PROGRAMOV IN PROJEKTOV NA PODROČJU MLADINSKIH 
PROGRAMOV V OBČINI KAMNIK 

====================================================================== 
Predlog pravilnika je objavljen v gradivu št. 13. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Tina TRČEK, strokovna sodelavka za upravno-pravne 
zadeve.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
sofinanciranju programov in projektov na področju mladinskih programov v Občini Kamnik. 

 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
Ad 6) PREDLOG SKLEPA O RAZPOREDITVI PRESEŽKA PRIHODKOV NAD ODHODKI 

VRTCA ANTONA MEDVEDA KAMNIK 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 13. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Tina TRČEK, strokovna sodelavka za upravno-pravne 
zadeve. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Brane GOLUBOVIĆ in Damjan HRIBAR. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila Tina TRČEK.  
 
 
 



Občinski svet je sprejel naslednji  
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki 
Vrtca Antona Medveda Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 7) PREDLOG ODLOKA O PROGRAMU OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ IN 

MERILIH ZA ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA NA OBMOČJU OBČINE 
KAMNIK – PRVA OBRAVNAVA 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 13. 
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Marija Tadeja JEŽEK, podsekretarka – vodja Oddelka za 
urejanje prostora.  
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Bogdan POGAČAR in Damjan HRIBAR. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila dr. Marija Tadeja JEŽEK.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
1. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč in 

merilih za odmero komunalnega prispevka na območju občine Kamnik v prvi obravnavi. 
2. Predlagatelj naj pri pripravi predloga odloka za drugo obravnavo upošteva pripombe, dane 

na seji Občinskega sveta oziroma odgovori, zakaj jih ni možno upoštevati. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
Ad 8) PREDLOG ODLOKA O KONCESIJI ZA IZVAJANJE GOSPODARSKIH JAVNIH 

SLUŽB OBDELAVE DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV IN 
ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH 
ODPADKOV Z OBMOČJA OBČINE KAMNIK – DRUGA OBRAVNAVA 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 13. 
 
Dodatno gradivo: amandmaja predlagatelja odloka so člani sveta prejeli na seji.  
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Marjan ŠAREC, predsedujoči, je predlagal, da namesto odsotnega Igorja Petka besedo kot 
poročevalec dobi Dušan Marc.  
 



Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 26;  proti: 0. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mihaela BRNOT VETERNIK, višja svetovalka za gospodarske 
dejavnosti in gospodarske javne službe. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: mag. Matej TONIN – NSi.  
 
Marjan ŠAREC je 18. uri odredil odmor. Seja se je nadaljevala ob 18.10. 
 
Razpravljali so še:  
 
Svetnice in svetniki: Brane GOLUBOVIĆ, Damjan HRIBAR, Anton ISKRA, Igor ŽAVBI, Jože 
KOROŠEC, Anton Tone SMOLNIKAR in mag. Matej TONIN.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril Dušan MARC, predstavnik JP Snaga d. o. o. 
 
Amandmaji 
 
1. amandma predlagatelja odloka je predstavila Mihaela BRNOT VETERNIK.  
 
Razpravljali so: mag. Matej TONIN, Brane GOLUBOVIĆ in Aleš LIPIČNIK. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

amandma: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme amandma št. 1 k predlogu Odloka o koncesiji za 
izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov z območja občine 
Kamnik – druga obravnava, ki se glasi: 
 
V 13. členu odloka se tretji odstavek spremeni tako, da se glasi: 
»(3) Trajanje koncesijske pogodbe se lahko podaljša zgolj iz razlogov, določenih z zakonom. 
Ne glede na določbe prvega odstavka se lahko trajanje koncesijskega razmerja podaljša do 
konca trajanja koncesijskega razmerja za izvajanje gospodarske javne službe zbiranje 
komunalnih odpadkov.« 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 19;  proti: 3. 
 
2. amandma predlagatelja odloka je predstavila Mihaela BRNOT VETERNIK.  
 
Razpravljal je Igor ŽAVBI. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

amandma: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme amandma št. 2 k predlogu Odloka o koncesiji za 
izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov z območja občine 
Kamnik – druga obravnava, ki se glasi: 



19. člen odloka se spremeni tako, da se glasi:  
»(1) Uporabniku storitve javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov  in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov obračunava izvajalec 
javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, pri čemer vrši obračun in 
izterjavo v kolikor ni tudi sam izvajalec javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih 
odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov, za 
račun izvajalca teh javnih služb, ki v takšnem primeru za izvedbo teh podeljenih nalog 
obračuna upravičene stroške.  
(2) Izvajalec javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov izvajalcu javne službe zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov izstavi račun za sprejeto količino odpadkov po potrjeni 
ceni.  Izvajalec javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov je po plačilu 
računa v celoti upravičen do izstavitve računa za nadomestilo upravičenih stroškov. 
(3) Nadomestilo upravičenih stroškov zajema stroške obračuna, pošiljanja računov, 
plačilnega prometa, izterjave, kot tudi sodne stroške in odpise terjatev ter druge tovrstne 
stroške in znaša 5 % od višine računa za sprejeto količino odpadkov. O spremembi višine 
nadomestila odloči Svet RCERO, kolikor ni drugače določeno s predpisi ali drugimi 
veljavnimi akti, s potrditvijo elaborata in z uveljavitvijo cene, za katero je v kalkulaciji cene 
predvidena postavka tega nadomestila za vse občine v enakem deležu od plačanih 
računov.« 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 22;  proti: 1. 
 
Občinski svet je sprejel še naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o koncesiji za izvajanje gospodarskih javnih 
služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov z območja občine Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 19;  proti: 3. 
 
 
Ad 9) PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ELABORATA IN PREDRAČUNSKE CENE 

STORITEV GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OBDELAVE DOLOČENIH VRST 
KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI 
ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH ODPADKOV V RCERO LJUBLJANA ZA LETI 
2016 IN 2017 

====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 13.   
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala Mihaela BRNOT VETERNIK, višja svetovalka za 
gospodarske dejavnosti in gospodarske javne službe ter Dušan MARC, predstavnik JP 
Snaga d. o. o. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: mag. Matej TONIN – NSi.  
 



Svetnice in svetniki: Damjan HRIBAR in Bogdan POGAČAR. 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila Mihaela BRNOT VETERNIK in Dušan MARC. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o potrditvi elaborata in predračunske cene 
storitev gospodarske javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v RCERO Ljubljana 
za leti 2016 in 2017. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 18;  proti: 4. 
 
 
Ad 10) PREDLOG SKLEPA O SPREJEMU AKTA O USTANOVITVI SVETA RCERO 

LJUBLJANA 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 13.   
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mihaela BRNOT VETERNIK, višja svetovalka za gospodarske 
dejavnosti in gospodarske javne službe. 
 
Razpravljal je Jože KOROŠEC.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila Mihaela BRNOT VETERNIK. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme sklep o sprejemu Akta o ustanovitvi Sveta RCERO 
Ljubljana. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 29; 
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 11) PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ELABORATA IN PREDRAČUNSKE CENE 

STORITEV GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST 
KOMUNALNIH ODPADKOV V OBČINI KAMNIK 

====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 13.   
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala Aleš ŠKORJANC, podsekretar – vodja Oddelka za 
gospodarske dejavnosti, gospodarske javne službe in finance ter Marjan ŠAREC, župan. 
 
 
 



Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: mag. Matej TONIN – NSi in Damjan HRIBAR – SDS.  
 
Svetnice in svetniki: Jože KOROŠEC, Bogdan POGAČAR, Igor ŽAVBI in Damjan HRIBAR. 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila Aleš ŠKORJANC in mag. Matjaž SRŠA, podsekretar 
– pomočnik vodje Oddelka za gospodarske dejavnosti, gospodarske javne službe in finance. 
 
Dodatna pojasnila je podal Marjan ŠAREC. 
 
Občinski svet NI SPREJEL naslednjega 

sklepa: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o potrditvi elaborata in predračunske cene 
storitev gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v občini 
Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 25; 
Za: 0;  proti: 24. 
 
 
Ad 12) PREDLOG SKLEPA O SEZNANITVI NADZORNEGA ORGANA Z ANEKSOM ŠT. 3 

H GRADBENI POGODBI ŠT. 351-0008/2015 
====================================================================== 
Predlog sklepa so člani sveta prejeli po e-pošti.   
 
Predlagatelj: Marjan Šarec, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal mag. Matjaž SRŠA, pomočnik vodje Oddelka za gospodarske 
dejavnosti, gospodarske javne službe in finance. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani z aneksom št. 3 h gradbeni pogodbi št. 351-
0008/2015, za izvedbo projekta »Izvedba ukrepov za zmanjšanje poplavne ogroženosti na 
območju Titan – Svit v občini Kamnik odsek od jezu Titan do mostu pri Šparu (od km 18+390 
do km 19+500)«. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 23; 
Za: 23;  proti: 0. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.30.  
 
 
   Zapisnik vodila:          Predsedujoča: 
    Maja Sušnik           Marjan Šarec        Igor Žavbi 
       ŽUPAN               PODŽUPAN 
 


